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              Debata szkolna przed wyborami do Samorządu Uczniowskiego

Debata
Debata

,,Jakie są zasady
dobrego
funkcjonowania
samorządu
uczniowskiego w
szkole’’ to temat debaty,
która odbyła się 25
września w naszej szkole.
Jej organizatorem byli
członkowie SU wraz z
opiekunem panią Jadwigą
Kluza oraz panią Barbarą
Wojdyła. Rolę moderatora
pełniła Aleksandra
Synowiecka. Dyskusja
rozpoczęła się
wprowadzeniem do
tematu przez moderatora,
który przedstawił wyniki
ankiety przeprowadzonej
wśród naszej młodzieży,
dotyczącej
funkcjonowania

Samorządu
Uczniowskiego w szkole.
  W debacie wzięli udział
wszyscy uczniowie klas
gimnazjalnych oraz klasy
IV,V i VI Szkoły
Podstawowej. Aktywnie
brał udział w tym
spotkaniu pan dyrektor
Stanisław Wójtowicz oraz
zastępca dyrektora pan
Krzysztof Dziedzic. Nie
zabrakło także grona
pedagogicznego.
 Wspólnie dyskutowały
oraz przedstawiały swoje
pomysły nasze
kandydatki na
przewodniczącego
samorządu
uczniowskiego, a były to
Maria Czyż z kl. IIA,
Faustyna Zdziarska

z kl. IIA oraz Monika
Prokuska z kl. IIIB. Temat
debaty uczniowie poznali 
wcześniej, mieli więc
czas, by przemyśleć
sobie, jak powinien
funkcjonować samorząd,
jakie cechy powinien mieć
przewodniczący
samorządu, czy są za,
czy przeciw
dotychczasowemu
systemowi
reprezentowania uczniów
przez przedstawicieli w
samorządzie
uczniowskim. Kandydatki
odpowiadały również na
pytania kierowane do nich
od publiczności. Każda
kandydatka miała również
czas na podsumowanie
swojej kampanii

wyborczej oraz
zachęcenie do głosowania
właśnie na nią. W czasie
dyskusji padło wiele
pomysłów i propozycji
min. jak usprawnić
działalność samorządu,
jak zachęcić więcej
uczniów do współpracy,
jak aktywnie włączyć się
w organizację akcji
wewnątrzszkolnych i 
pozaszkolnych. Na
zakończenie debaty
zostali wyłonieni
kandydaci na opiekuna
SU, a mianowicie pani B.
Wojdyła oraz pan J.
Prokuski, na których
uczniowie będą mogli
głosować już 29
września. 
Po debacie

przedstawiamy wnioski,
które mają  przyczynić się
do lepszego
funkcjonowania
Samorządu
Uczniowskiego w naszej
szkole:
-dobry samorząd powinien
być niezależny,
bezstronny, godnie
reprezentować szkołę i
uczniów
-motywować społeczność
uczniowską do
najlepszego spełniania
obowiązków szkolnych
zawartych w Regulaminie
Szkoły.
-organizować pomoc
koleżeńską uczniom
napotykającym na
trudności w szkole, w
środowisku rówieśniczym
i rodzinnym. 

K.DZ
J.P
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        MAMY NOWĄ PRZEWODNICZĄCĄ SAMORZĄDU UCZNIOWSKIEGO

Przewodnicząca SU

Komisja wyborczaKlasa V podczas głosowania

            

           29 września w naszej szkole odbyły się wybory do SU zgodnie z
demokratycznymi zasadami. Uczniowie głosowali na przerwach we
wcześniej przygotowanym Lokalu Wyborczym. Komisja Wyborcza
wydawała karty wyborcze, dopiero po złożeniu podpisu przez osobę
uprawnioną do głosowania. Uczniowie wrzucali wypełnione karty do urny
wyborczej. Po zakończonym głosowaniu Komisja Wyborcza otworzyła urnę,
przeliczyła głosy i sporządziła protokół.
Mamy zaszczyt ogłosić, że uczniów Zespołu Szkół w Siedliskach-Bogusz w
roku szkolnym 2014/2015 reprezentować będzie Monika Prokuska z klasy
IIIB, która uzyskała największą liczbę głosów 69, drugie miejsce zdobyła
Maria Czyż uzyskując 51 głosów oraz trzecie miejsce 17 głosów Faustyna
Zdziarska. Uczniowie wybrali również opiekuna SU, a został nim pan Józef
Prokuski.
                                      Gratulujemy i życzymy dalszych sukcesów...

M.P

M.PM.P
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                           WYWIAD Z PANIĄ AGNIESZKĄ ZIĘBĄ

Pani Agnieszka Zięba

                                      Od września tego roku chemię wykłada nam nowa nauczycielka pani Agnieszka Zięba. Redakcja „Gimdziupli” postanowiła
dowiedzieć się o tajemniczej pani Agnieszce czegoś więcej. Wiemy, że od zawsze fascynowała się chemią, a teraz chce wpoić zdobytą wiedzę nam, za co
z całych serc dziękujemy. A to, co udało nam się dowiedzieć możecie niżej przeczytać. Gorąco zachęcamy!

GIM.: Dlaczego została Pani nauczycielką?
PANI AGNIESZKA: Nigdy nie miałam problemu z wyborem zawodu. Od zawsze wiedziałam, że będę uczyć w szkole. Pokonując wiele trudności, wytrwale
dążyłam do celu. Prawdopodobnie miałam dużo szczęścia, gdyż spotkałam na swojej drodze ludzi, którzy wspierali mnie w moim postanowieniu, przede
wszystkim muszę tutaj pokłonić się moim rodzicom

GIM.: Ma Pani jakieś metody dotyczące pytania, robienia kartkówek, sprawdzianów?
PANI AGNIESZKA: Nigdy do pytania nie wybieram uczniów, kierując się liczbami występującymi w aktualnej  dacie. Sama pamiętam jak dwunastego dnia
każdego miesiąca drżałam ze strachu. Jeśli chodzi o kartkówki i sprawdziany, chyba niczym nie różnię się od innych nauczycieli.

GIM.: Dlaczego chemia? Co Panią skłoniło, żeby nauczać chemii?
PANI AGNIESZKA.: Chemia jest ciekawa i fascynująca. Należy się w nią zagłębić, żeby ją poznać i polubić. Jednak w moim życiu, już od szkoły
podstawowej, na przemian przeplatała się chemia z matematyką. Na szczęście, jak już sami gimnazjaliści zauważyliście, te dwa przedmiotu są ze sobą
bardzo powiązane.
GIM.: Stosuje Pani jakiegoś typu kary na lekcjach?
PANI AGNIESZKA.: Każda kara jest inna i zależy od przewinienia. Przekonacie się sami ;)

GIM.: Jakie odniosła Pani pierwsze wrażenie po lekcjach w naszej szkole?
PANI AGNIESZKA.: Bardzo miło zaskoczyło mnie, że ustawiacie się pod salą od razu po dzwonku. Uczniowie są kulturalni, zdyscyplinowani i
uśmiechnięci.
Lubię pracować z młodzieżą i wspólne przygotowanie akademii z okazji dnia KEN daje mi dużo satysfakcji. Gimnazjaliści bardzo poważnie podeszli do
swoich ról, są kreatywni, przynoszą odpowiednie rekwizyty i przede wszystkim  są świetnymi aktorami.
Mam tylko nadzieję, że nieszybko zmienię o Was zdanie :)

Mamy nadzieję, że Pani zdanie na nasz temat nie zmieni się tak szybko, a za udzielenie wywiadu dziękuję:)
                                                                                                                                                                                              Aleksandra Synowiecka

                                 Być jak Gump… recenzja filmu
    
              Czy dziś, w trakcie „wyścigu szczurów” i modnego powiedzonka
„Czas to pieniądz” można zwolnić tempo? Można zrobić coś
bezinteresownie, spokojnie, bez pośpiechu? W filmie „Forrest Gump” jak
najbardziej!
  Lekko upośledzony umysłowo Forrest od dzieciństwa żyje jakby w swoim
świecie, który jest jednak realny… Nie przywiązuje wagi do spraw
doczesnych. ŻYJE TYM CO JEST TU I TERAZ. Dla przykładu: kiedyś po
prostu zaczął biegać. Biegł przez kilka lat, a jego losy śledził cały świat, dla
niego nie miało to jednak znaczenia. „Kiedyś zacząłem biegać” Ot, tyle
filozofii. To jednak nie wszystko. Gump był w wojsku na misjach, a wszelkie
zbiegi okoliczności doprowadziły do otrzymania później specjalnego
wyróżnienia rangi państwowej. Dla niego jednak nie miało to większego
znaczenia. On po prostu robił, co trzeba… W pewnym momencie życia
zaczął prowadzić z przyjacielem połów ryb, który przyniósł im później
ogromny majątek, jednak dla Forrest’a nie miał znaczenia…
Całe życie Forrest’a Gump’a opowiada on sam, siedząc na ławce, czekając
na autobus z kolejnymi, spieszącymi się lub przeciwnie ludźmi. Rozdawał
czekoladki i opowiadał kolejnym ludziom, nie zwracając uwagi na ich często
ironiczne spojrzenie i uwagi. To nie miało dla niego znaczenia…
W tym znakomitym filmie najpiękniejsze jest stwierdzenie: „ Życie jest jak
pudełko czekoladek. Nigdy nie wiesz, co Ci się trafi…”
…
-Kim chcesz być, kiedy dorośniesz?
-Jak to kim. Sobą.”   
                                                                     Faustyna Zdziarska .



www.nowiny24.plNowiny | Numer 9 10/2014 | Strona 4 

WWW.JUNIORMEDIA.PLGimdziupla

   CHLEB WIEJSKI NIEZAPOMNIANY  
                     ZAPACH I SMAK

Uczniowie klas I.

          

         26 września 2014 roku uczniowie klas pierwszych gimnazjum wraz z
opiekunami wzięli udział w spotkaniu z ukraińskim poetą Aleksandrem
Gordonem, który mieszka we Lwowie i wydał 26 tomików swojej poezji w
kilku językach. Twórcy towarzyszył wieloletni dziennikarz z Warszawy pan
Andrzej Żmuda, który również napisał wiele pięknych wierszy, głównie o
swojej „małej ojczyźnie”, czyli o Rzeszowie. Obaj artyści nie tylko
prezentowali swoje utwory, ale też barwnie i ciekawie opowiadali o swoim
życiu i twórczości. Dodatkowo uczestnicy spotkania dowiedzieli się wielu
ciekawostek, m. in. o sławnych Polakach urodzonych na Ukrainie. Spotkanie
odbyło się w Domu Kultury w Brzostku i przebiegało w bardzo miłej
atmosferze. 26 września 2014 roku uczniowie klas pierwszych gimnazjum
wraz z opiekunami wzięli udział w spotkaniu z ukraińskim poetą
Aleksandrem Gordonem, który mieszka we Lwowie i wydał 26 tomików
swojej poezji w kilku językach. Twórcy towarzyszył wieloletni dziennikarz z
Warszawy pan Andrzej Żmuda, który również napisał wiele pięknych
wierszy, głównie o swojej „małej ojczyźnie”, czyli o Rzeszowie. Obaj artyści
nie tylko prezentowali swoje utwory, ale też barwnie i ciekawie opowiadali o
swoim życiu i twórczości. Dodatkowo uczestnicy spotkania dowiedzieli się
wielu ciekawostek, m. in. o sławnych Polakach urodzonych na Ukrainie.
Spotkanie odbyło się w Domu Kultury w Brzostku i przebiegało w bardzo
miłej atmosferze.

     XXIV Galicyjska Jesień Literacka    
                      Brzostek 2014

     

            7 września 2014 roku w Siedliskach- Bogusz odbył się odpust
parafialny, a wraz z nim festyn rodzinny zorganizowany przez
Stowarzyszenie Wspierania Edukacji w Zespole Szkół w Siedliskach-
Bogusz przy pomocy Stowarzyszenia Kobiet Aktywnych „Boguszanki” oraz
Ochotniczej Straży Pożarnej. Najważniejszym punktem programu był
gminny konkurs pieczenia chleba pod hasłem: „Chleb wiejski,
niezapomniany zapach  i smak”. W konkursie udział wzięło 14 osób, wśród
których byli uczniowie naszej szkoły, absolwenci oraz rodzice uczniów.
Ponadto przebieg imprezy uświetnili zarówno uczniowie szkoły w występach
tanecznych,  jak też jej absolwenci w występach muzycznych. Nie zabrakło
też atrakcji dla najmłodszych w postaci zjeżdżalni, karuzel, trampolin i innych
ulubionych rozrywek dzieci. Słowem - każdy znalazł coś dla siebie, a
możliwości było wiele. Całe rodziny, nierzadko wraz z gośćmi, którzy
przyjechali na odpust, przybyły wspólnie spędzić ten dzień. A dzień był
wyjątkowo piękny i słoneczny, co dodatkowo sprzyjało dobrej atmosferze i
zabawie. Warto zatem organizować imprezy, które mają na celu
kultywowanie tradycji, np. pieczenia wiejskiego chleba.

Komisja konkursowa

.

D.Dz


